
Protokół  z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim

odbytej w dniu 25 listopada 2013r.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad  posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim 

przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.

2. Kontrola realizacji inwestycji drogowej Kuczyna – Krowice.

3.  Realizacja  uchwały  o  utrzymaniu  czystości  w Gminie  z  uwzględnieniem nowych zasad 

gospodarki odpadami.

4. Zakończenie posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej.

Ad  1.  Otwarcie  obrad   posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Brześciu 

Kujawskim przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Komisji  Radny  Mariusz  Czyżniejewski  witając 

wszystkich obecnych. W posiedzeniu uczestniczyło 3 członków Komisji (zgodnie z listą obecności 

– w załączeniu).

Ad 3. Realizacja uchwały o utrzymaniu czystości w Gminie z uwzględnieniem nowych zasad 

gospodarki odpadami.

Powyższy temat omówiła Pani Teresa Roszak -  Naczelnika Wydziału Inwestycji i Infrastruktury. W 

związku z wejściem w życie  z dniem 1 stycznia 2012r. nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach, w Gminie Brześć Kujawski zaczął funkcjonować od 01 lipca 2013r. nowy 

system gospodarowania  odpadami komunalnymi czyli mieszkańcy gminy zobowiązani byli złożyć 

do  15 maja  br.  deklaracje  dotyczące  wysokości  opłaty za  gospodarowanie  tymi  odpadami.  Do 

Urzędu Miejskiego wpłynęło 2592 takich deklaracji, 15 właścicieli nieruchomości nadal nie złożyło 

deklaracji, wobec których prowadzone są postępowania administracyjne odnośnie naliczenia opłaty. 

Odnośnie selektywnej zbiórki zdeklarowało się 9756 osób, natomiast nieselektywnej ( zmieszanej) 

440  osób.   Ilość  odebranych  odpadów   w  tonach  oraz  płatność  za  odbiór  tych  odpadów  w 

poszczególnych miesiącach kształtuje się następująco:

- miesiąc lipiec 127,700 ton , 66.396,-zł;

- miesiąc sierpień 127,920 ton, 66.429,-zł;

- miesiąc wrzesień 127,880 ton, 66369,- zł.



Zadłużenie  za  miesiąc  lipiec,  sierpień   wynosiło  5.183,50  (161  nieruchomości),  zadłużenie  za 

miesiąc wrzesień 10.021,50 .

Firmą wykonującą odbiór odpadów jest Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „Saniko” Sp. z 

o. o. Wartość przetargowa zamówienia: 1.814.400.-zł (za okres 0d 01.07.2013r. Do 01.07.2015r.), 

wartość usługi (za okres od 01.07.2013r. Do 31.12.2013r.) 453.600,-zł, średnia wartość płatności za 

odbiór  66.398,-zł.

Jeżeli chodzi o przedsiębiorców z terenu Gminy Brześć Kujawski to  zostały wysłane wezwania w 

celu okazania indywidualnych umów na odbiór odpadów komunalnych zawartych z przedsiębiorcą 

wpisanym do rejestru działalności regulowanej tj. z firmą, która może odbierać odpady komunalne 

z terenu Gminy Brześć Kujawski. Ilość  podmiotów, prowadzących działalność gospodarczą 414; 

ilość zawartych umów przed wysłaniem wezwań 72; ilość wysłanych wezwań 340; ilość zawartych 

umów po wysłaniu wezwań 110, ilość złożonych oświadczeń złożonych  w związku z brakiem 

wytwarzanych odpadów 137; ilość podmiotów, które zawiesiły działalność 8.

Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z dokumentami i złożonymi wyjaśnieniami przez Burmistrza 

Brześcia  Kujawskiego  Pana  Wojciecha  Zawidzkiego  oraz  Panią  Teresę  Roszak,  nie  wniosła 

żadnych zastrzeżeń ani wniosków.

Ad 2. Kontrola realizacji inwestycji drogowej Kuczyna – Krowice.

Komisja  Rewizyjna  po  zapoznaniu  się  z  dokumentami  i  złożonymi  wyjaśnieniami  przez  Panią 

Teresę Roszak – Naczelnika Wydziału Inwestycji i Infrastruktury, przedstawia: przebudowa drogi 

dotyczyła odcinka drogi Kuczyna – Krowice od km 0+953 do km 2+620, zadanie to obejmowało 

takie  roboty  drogowe   jak:  roboty przygotowawcze,  roboty  ziemne,  odwodnienie,  podbudowę, 

nawierzchnię, roboty wykończeniowe. Wykonawcą tego zadania był Zakład Budowlany Waldemar 

Boś  –  Spółka  z  o.  o.  z  Włocławka.  Koszt  tej  inwestycji  wyniósł  752.273,02  przy  czym 

dofinansowane w 50%  tj. 373.585,00 z Regionalnego Programu Operacyjnego. 

Komisja  po przeanalizowaniu przedstawionych informacji  dokonała wizji  lokalnej  zakończonej 

inwestycji i  również nie wniosła żadnych zastrzeżeń ani wniosków. 

Ad 4. Zakończenie posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej.
Posiedzenie  zakończył  Przewodniczący  Komisji  Radny  Mariusz  Czyżniejewski  dziękując 

wszystkim za udział.

Protokół sporządziła:

Magdalena Mierzwicka


